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 צביקי וייל  | משולחן מנהל הקהילה  

 תושבים יקרים, 

נפגשנו השבוע, כשליש מהקהילה בזום, במטרה להמשיך את תהליך השיקוף וההסברים על מצבה הכלכלי של הקהילה. 

 במפגש סקרנו שוב את הקשיים והאתגרים, וכן את התהליכים והסיבות שהביאו למצב זה. 

במפגש נשמעו קולות שונים, בין היתר של דרישה לבדיקות חיצוניות, של שינויי נהלים, של שינויים בסדרי עדיפויות  

ובצורת התנהלות ועוד. ההנהלה תערוך דיון נוסף בנושא ותגבש החלטות והמלצות לאסיפה. תודה למשתתפים 

 ולדוברים, וליצחק, ולשוקי שפיגל על ההכנה.

בהנהלת הקהילה השבוע אושר מינויה של רעיה פורת למרכזת ועדת רווחה. בהצלחה לרעיה, ותודה גדולה למיכל 

 אפרים על הכל מכל כל.

ועדת הגיל הרך הציגה להנהלה תקציב לאישור, לאחר עבודה מעמיקה ויסודית, התקציב אושר בהנהלה עם מעט 

שינויים, וכן נערך דיון יסודי בנושא הגיל הרך ומשמעויותיו על תקציב ופעילות הקהילה. במהלך חודש אוגוסט תתקיים  

 פגישת הצגה והסברה להורי הגיל הרך על סיכום שנת הלימודים הקודמת, התכניות לשנה הבאה והתקציב.

מבקש שוב להזכיר  –מבקש להזכיר, שאורחים חייבים להיות בבריכה בליווי של המארחים. מעבר לכך  –בריכה 

בעת השגחה על ילדים בבריכה יש להסתכל עליהם כל העת. אי אפשר לשלב את זה עם עיון בסלולר.  –ולקרוא להורים 

אירועי טביעה של ילדים בבריכה. בואו נהיה זהירים מדי היום ולא ח"ו מכים על חטא  מדי יוםבקבוצת כונני מד"א יש 

 מחר.

על הסבלנות בה ליווה אותי  –חבר, קולגה ואיש מקצוע מהשורה הראשונה  –לסיום, מבקש מאוד להודות לשוקי קרביץ 

בכניסה לתפקיד, על השכל הישר, ההגינות וההדרכה, על זיהוי מכשולים והסרתם ובעיקר על מסירות אינסופית לחברי 

הקהילה כולה. בהצלחה גדולה בהמשך הדרך, זכתה קהילת מעלה גלבוע בנוכחות ובעשיה שלך, ובע"ה תזכה עוד הרבה 

 בהילה מחליפתך.

 

 שבת שלום, 

 צביקי

 

 

 ושוב ממשיכים בקליטה!!!!  | עדית שושנה ונעמה כץ

-שמחים לדווח שהשבוע שוב יגיעו שתי משאיות לשער קהילתנו ויצטרפו אלינו שתי משפחות מקסימות  

טליה ויוסי וארבעת ילדיהם  -שמגיעה אלינו מאפרת –)כן כן הם חוזרים אלינו!( למשפחת גמליאל ברוכים השבים 
שחרי )עולה לב(, טוב ראי )עולה לגן(, לבב )עולה לגן ברקן( וחן )בגיל חודשיים(  .  -המתוקים  

 משפחת גמליאל תגור בביתם של לזרוביץ לשעבר. משפחת לכר יובל ורינה יהיו המשפחה המאמצת שלהם .

 

בארי שעולה לכיתה א וארבל שעולה לגן.  -רבקי, ושילה ושני ילדיהם -נוסף למשפחת וייס ברוכים הבאים ו...  

משפחת וייס מגיעה אלינו גם משדה יעקב ותגורר מעל ביתם של משפחת בן צבי. משפחת נבו רעות וגבע תהיה המשפחה 
 המאמצת שתלווה את כניסתם לקהילה.

 וכולם מוזמנים לבקר, להזמין ולהגיד מילה טובה 

 

 בברכת יישוב טוב וקליטה טובה

 שמחים שאתם איתנו

 קהילת מעלה גלבוע 

  



 | שוקי קרביץ משולחן מזכיר הקיבוץ

 קהילה יקרה,

 שנים בתפקידי כמזכיר הקיבוץ ומעביר את ההובלה להילה שטיין הנהדרת, 5.6היום אני מסיים 

 מדהים שחלפה לה תקופה כ"כ ארוכה ומשמעותית עבורי.

החל מהרגע הראשון ובמהלך כל התקופה, ידעתי שלתפקיד יש תאריך סיום ויום יגיע ואסיים את תפקידי כשליח ציבור ואחזור 
להיות תושב מן המניין. מתוך הבנה זאת הקפדתי לשלב לכל אורך שתי הקדנציות גם התנדבות ועשייה קהילתית: הפקות 
פורים, ערבי גברים, צוות מוראל קורונה ועוד... היה מאתגר ולא קל לשלב, אבל בסופו של דבר, זכרתי כל הזמן שמעל לכל 

 תפקיד הייתי תושב בקהילה לפני התפקיד וחוזר להיות תושב בקהילה אחרי התפקיד, קהילה שכ"כ חשובה עבורי.

לא אפרט במכתב פרידה זה השגים להם הייתי שותף וגם לא אפרט קשיים ואתגרים איתם התמודדתי )והיו בהחלט לא מעט  
"ממלכתיות" הדעות האישיות -משלושתם(. לא קל להיות בתפקיד ציבורי משמעותי בתוך הקהילה שלך, לעתים בגלל ה

השתדלתי לשים את  -כשהיו מעת לעת-נדחקות לשוליים ומה שמניע זה רק האינטרס הציבורי המורחב ובהתנגשויות האלו
 הציבורי לפני האישי.

העשייה וההשגים שהיו בתקופתי באמת פחות חשובים, בתקופה זו היו אתגרים רבים כקהילה, היו לא מעט  הנוגעים ליחסי 
 שנת הקורונה.-קיבוץ/קהילה והיו כאלו שהתעצמו כנגזרת מהקשיים שהתגלו בשנה האחרונה

אך הדבר החשוב והנכון בעיני, זה ההסתכלות קדימה, להתחבר כולנו לרצון הקיים אצל כולם, להמשיך להיות קהילה צומחת,  
ערכית, משימתית ומשגשגת . ההסתכלות והראיה קדימה לעתיד משותף טוב יותר והחיבור הקהילתי כדי לממש זאת, זה מה 

 שאני מאחל לכולנו!

במהלך השנים הללו הייתי בממשקים רבים עם חברים, תושבים, בעלי תפקידים, נציגי ציבור וברצוני להודות מעומק ליבי 
 לכולם:

לכל חברי וועדות הקהילה והקיבוץ בהם הייתי שותף מתוקף תפקידי, לכל חברי הנהלה כלכלית, הנהלות קיבוץ וקהילה 
כ"כ הרבה אנשים טובים שפועלים שעות רבות בהתנדבות ובמטרה לעשות טוב לקהילה -לדורותיהם בשנים שהייתי בתפקיד

 כ"כ לא מובן מאליו, אשריכם כולכם!-ולקיבוץ

 למנהלי ועובדי ענפי הקיבוץ הנהדרים.

לשותפים הרבים היומיומיים, מנהלי הפעילויות השונות: אורי לדל, קלמן יעיר, מויש בנימיני, מאירה לדרמן, שרה שחם, 
 דבורה יעיר, יהודה לדרמן.

תודה -לעובדי החשמל והאחזקה המסורים והחרוצים: יהודה לוי וקובי שחם, עימם הייתי תקופה ארוכה בקשר רציף ויומיומי
 לכם!

 יושבי ראש הקהילה בתקופתי.-ללני קפלן ויצחק ריבלין

 מזכירות הקהילה המעולות!-למיכל אליהו ולסיגל לויטן

הנושאת בנטל הובלת הענפים והבאתם להשגים מדהימים וכמובן לחזי ליפשיץ קודמה -מרכזת המשק-לארנה בשיא לבר"ן
 בתפקיד.

 תודה!-לא מכיר הרבה אנשים ישרים, מקצועיים ודיסקרטיים כמוך -גזבר הקיבוץ-לעופר מילר

 זכות גדולה היתה לי לעבוד תחתייך!-יו"ר הקיבוץ וענף האנרגיה-לדובי מילר

שלא אצליח לפרט את מגוון הקבוצות והשותפיות שהיו לי איתה בממשקים פורמאליים ובהמון פעילויות לא -לריבה פריד
 תודה לך על הכל!-פורמאליות, היית עבורי עזרה ומשענת בכל בקשה

התחלנו ביחד, ויחד עשינו את הדרך בתפקידים מקבילים, אין לי מילים להביע את הערכתי  -מנהל הקהילה לשעבר-ליריב קרין
 מענטש! שהפך מקולגה לחבר אמת.-לאישיותך, מקצועיותך, יושרך והערכיות שלך

-שניכם נהדרים, טובים וראויים-מאחל לכם הצלחה רבה בהובלה משותפת ומוצלחת של הקיבוץ והקהילה-לצביקי והילה
 בהצלחה.

לא קל להיות אשתו של או ביתו של... בעיקר בתוך הקהילה שלך. בנותי היקרות וחתני: אור, -ותודה אחרונה למשפחתי היקרה
 אוהב אתכן כ"כ.-גיל, יעל, אביגיל, רעות, נעמי ותמר אתן הייתם כל הזמן העוגן שלי ומצפן עבורי

תודה לך שהיית שם בשבילי כל הזמן, תודה שאפשרת את השעות הבלתי נגמרות, תודה שהיית  -אשתי האהובה-ולסיום, לשרי
אוזן קשבת ותומכת, תודה על הויתורים הרבים שעשית עבורי כדי שאוכל לבצע את שליחותי בהצלחה, אין לי מילים להודות 

 לך!

 "ערב גברים" סתווי מטורף!!! פרטים בקרוב...-תודה קהילה יקרה, נשוב להיפגש בשבילים...    וגברים! היו מוכנים ל



 רוח, רוח, למה לא תשכב לנוח? |אֹרנה בשיא לבר"ן

 בתוך שבוע אחד אנחנו נפרדים משתי טורבינות.

 האחת קטנה בגודל וצעירה על ההר, השנייה גדולה וותיקה.

שנים. השבוע ביום שני  3הטורבינה הצעירה היא הטורבינה הקטנה שהיתה על גבעת תולי שכבר אינה מסתובבת קרוב ל 

 היא הורדה אחר כבוד מהתורן שעליו הוצבה.

 הטורבינה עצמה )כנפיים( פונתה למרכז המבקרים ותשמש שם כמוצג מוזיאוני.

אנטנת סלקום מוצבת על אותו התורן של הטורבינה, פירוק הטורבינה מאפשר לסלקום להתקין מכשירים  –בהזדמנות זו 

 נוספים על מנת להגביר את הקליטה במעלה גלבוע.

זה הזמן לפנות לשירות לקוחות של סלקום )כל אחד, באופן פרטי( ולהתלונן על איכות הקליטה, זה יזרז את הטיפול 

 בנושא.

הטורבינה הוותיקה היא הטורבינה בעלת שתי הכנפיים שמאחורי הגזר, אשר עתידה להיות מפורקת בשבוע הבא.   

 הפירוק יהיה בעזרת מנופי ענק שיגיעו לכאן כבר בלילה.

 רוב עבודות הפירוק יתבצעו בשעות הבוקר המוקדמות על מנת להימנע מרוח שעלולה להקשות על העבודות.

 אנחנו כמובן נתעד את תהליך הפירוק ונפרסם לציבור. 

 במידת האפשר )בעיקר מבחינה בטיחותית( אפרסם מועדים ומיקומים לצפייה בפירוק בזמן אמת.

 בצער רב אנחנו נפרדים מהטורבינה אשר שנים רבות שימשה כסמל של מעלה גלבוע.

 תודה לאסתר אלכסנדר שהכינה לנו סקירה היסטורית על תולדות הטורבינה

 

 

 

 | אסתר אלכסנדרמן הארכיון 

 על הטורבינות

בשבוע הבא אנחנו נפרדים מאחד מסמלי הדגל של מעלה גלבוע הטורבינה בעלת שתי הכנפיים שנמצאת ליד בית האריזה 

של הגזר. היה זה סמל פעיל ומקור לגאווה שדמם לאחר מספר שנים. סמל שהפך לפסל סביבתי דומם.                              

 טורבינות קיבוציות ומרכז מבקרים פעיל.  1טורבינות פעילות ועוד  41יש לו כמובן המשך מבורך בדמותן של 

 תקציר ההיסטוריה של מעג"ל בנושא הטורבינות לפניכם:

 התכתבות עם חברת חשמל על גנרטור המונע ע"י הרוח )גנרטור אסינכרוני( – 4894

 חתימת חוזה עם ממשלת ישראל על השתתפות במימון מתקן לניצול אנרגית רוח. – 44/4893

 התר להקמת הטורבינה בגבעת תולי.  - 48/4896

 התקנת הטורבינה הראשונה בגבעת תולי.  – 5/4895

 ( נפתלי )תולי( רוזנברג נהרג בבדיקת מד הרוח.89/85) – 5/4895

 טורבינת רוח )ניסיון של חברת חשמל( מוצבת ליד מערך גזר. – 6/4885

 חוות הטורבינות החלה לפעול ומרכז המבקרים. – 1/8885

 טורבינות מוצבות באזור הלול הרחוק. 1 – 1/8888

 



 | אסתר אלכסנדרהמשך  -מן הארכיון

 על כיבוד מיוחד וחסכוני

 התפרסמה הבקשה הבאה בדף מידע: 4895ביוני 

 ’()בראשית י"ח, ו” מהרי שלוש סאים קמח סולת, לושי ועשי עוגות“

מתוך מגמה לשפר את רמת העוגות בחתונות ולשתף את כולנו בשמחה, החלטנו לנסות ולהיעזר בחתונה הקרובה בעוגות 

ביתיות. אם כל חברה תאפה עוגה אחת, הכמות תספיק בהחלט ויוגש מגוון עוגות שבוואדי תהיינה אף טעימות.           

 מובן שכל עוגה תתקבל ברצון. 

כדי שנוכל להיערך ’, אני מבקשת שכל מי שמוכנה להטות שכם ולהצטרף למבצע, תודיע לי בכתב או בע"פ עד יום ד

 . 5.6.95כ"ט סיון, ’ בהתאם. את העוגות יש להכין עד יום א

 תודה ובתאבון לכולנו, ציפי.

 

 באיזו ציפי מדובר ושל מי הייתה החתונה?

 

 על חתונה מיוחדת 

שנים נחגגה במעלה גלבוע חתונה  86לפני ’ עקב‘אמנם ט"ו באב חל בשבת שעברה אבל ביום שישי כ"א באב ערב שבת 

איגור וגלינה רוזנפלד שהגיעו לקיבוץ מעלה גלבוע במסגרת בפרויקט של בית ראשון במולדת, החליטו  .מיוחדת במינה

להישאר בקיבוץ ולהצטרף כחברים. אחד התנאים מצד הקיבוץ היה שהם יקיימו טקס נישואים הילכתי. וכך הובל הזוג 

 אל החופה על יד שלושת בנותיהן, השושבינות החמודות: מרינה, אירנה)תמר( וסבטה.

 :וכך נכתב בדף המידע של אותה שבת 

סעודת המצווה החגיגית  00.11ביום שישי )היום( נחגוג את חתונת איגור וגלינה לפי ההלכה ברחבת חדר האוכל בשעה 

 .תיערך בחדר האוכל במסגרת ארוחת ליל שבת חגיגית. הציבור מוזמן. מזל טוב

 



   

 | מוטי תורן מהנעשה בישיבה 

ראשית, ברצוני לקדם בברכת ברוכים הבאים  את טליה, הרב יוסי גמליאל וילדיהם המגיעים השבוע למעלה גלבוע, 

"לתמיד"! הרב יוסי חוזר אלינו על מנת ליטול תפקיד מרכזי בישיבתנו ואנו מאחלים לו בהצלחה מכל הלב  –והפעם 

 וקליטה מהירה של המשפחה בישוב.

תלמידי שילוב כ"ט יגיעו עם ההורים לתוכנית מיוחדת של  58 –שנת הלימודים הבעל"ט תפתח ביום חמישי ד' אלול. כ 

היום הראשון. לצערנו הרב ילמדו בישיבה מספר קטן של תלמידי חו"ל )לאחר שבשנה האחרונה היה מספר שיא!( וזה 

בעיקר  הכספי...(. מאחר ורוב תלמידי שילוב כ"ח משנה שעברה   -בוודאי ישפיע במספר היבטים על הישיבה )מבחינתי 

תלמידים )גם  48תלמידים. בתוכנית השילוב המשלב יהיו  438נשארים לשנה שניה, הרי בחודש אלול יהיו בישיבה כ 

 מספר שיא( ששלושה מהם ממשיכים משנה שעברה.

אנו חוזרים ומזמינים את תושבי המקום ליטול חלק בלימוד בישיבה בימי שני )מחודש חשון( שבו ילמדו תושבים מהאזור,  

חברותא עם תלמידי ישיבה , השתתפות בשיעורים קבועים בכיתות או סתם בבית המדרש. החיבור לתושבי המקום חשוב 

 לנו מאד ואני מקווה שאכן נצליח להדק קשרים השנה ללא אירועי בריאות מיוחדים שיגבילו אותנו.

 בציפייה לשנת לימודים טובה ומעשירה.

 | משפחות בשיא, בן צבי, הולצמן, סלוטניק, זיו, שטרן, כרם וקפלןשלום לך י"ב 

נראה שעברה דקה או שנה מהיום שבו שלחנו ילדים וילדות, בלב נרגש וסוער, לכיתה א', אך כנראה שחלפו להן 

 עובדה, במוצ"ש נתכנס בדשא של המועדון לטקס "שלום לך י"ב".  –קצת יותר שנים ודקות 

יש מי  –שלום לכם יקרים שלנו, הסתיים פרק ואתם מתחילים פרק חדש. גם אנחנו ההורים פותחים דף חדש 

שבכור.תם יוצאים ופורשים כנפיים, יש מי שמרוקנים את הקן מאחרון הגוזלים.... כולנו בקן הפרטי זזים קצת 

לומדים להסתדר עם המעמד החדש הורים לילדים שכבר אינם  -ימינה וקצת שמאלה קצת קדימה וקצת אחורה 

ילדים, הורים לבוגרי י"ב שיוצאים עם התרמיל ל... לאן? זאת השאלה שבוודאי שאלתם את עצמכם או את 

"( ואם לא פגשתם, או התביישתם לשאול אז Corona daysהחבר'ה על השביל )במרחק חברתי ראוי...בכל זאת "

 דעו כי: 

 יוצאות למדרשה במגדל עוז. שלומית הולצמן ותפארת סלוטניק

 יוצאת למכינת צהלי בעין צורים  נעה בן צבי

 יוצאת למכינת אדרת בכפר הנוער עיינות עופרי בשיא

 יוצאת למדרשת לינדבאום בירושלים איילת סלוטניק

 יוצאים לישיבת מחניים במגדל עוז נווה זיו וניצן שטרן

 יוצא למכינת "דרך ארץ" בערד יונתן קפלן

 יוצא למכינת בית ישראל בירושלים עומר בשיא

 יוצא למכינת אבנר בעכו מתן כרםו
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 על הדשא שליד המועדון. 00:11הציבור מוזמן ל"שלום לך י"ב" במוצאי שבת, בשעה 


